

Bestyrelsesmøde 2026/27 nr. 01 Skovspejderne

Dato: Mandag 2026-02-23 kl. 20:00

Mødested: Engelstoft 108 , Elev, DK-8520 Lystrup

Tilstede: Søren Aakjær [SA], Lene Duez (Gruppeleder) [LD], Eva Rames [ER], Jan Høgh [JH], Mads Gade Larsen [ML], Helle Lorensen [HL]

Online: -

Fraværende: Astrid Willum Thorhauge [AT], Ole Lomholt (Forperson) [OL], Jonas Fristrup Andreasen (Kasserer) [JA],

1: Valg af mødeleder

LD blev valgt som mødeleder for mødet.

ER ønskede, at dagsordenen blev holdt stram grundet bagkant kl. 21:30. Det blev samtidig aftalt, at evt. uafklarede punkter samles som opfølgningspunkter til næste møde.

2: Valg af referent

SA blev valgt som referent med hjælp fra lydoptagelse og transskription.

3: Godkendelse af referat fra møde 6 (2025/26)

Referat fra møde 6 blev godkendt.

Derudover blev det bemærket, at der også forelå et referat fra grupperådsmødet, som ligeledes blev godkendt.

4: Godkendelse af dagsorden

Dagsordenen blev godkendt med mindre justeringer, hvor punkt 11 udgik grundet OL's fravær.

Derudover blev der tilføjet et kort underpunkt under konstituering om ansvar for hjemmeside/Facebook.

Dagsorden:

1: Valg af mødeleder

2: Valg af referent

3: Godkendelse af referat fra møde 6 (vedhæftet)

4: Godkendelse af dagsorden.

5: Konstituering.

6: Medlemsdatabase og Facebook [SA] -Status Medlemstal -Venteliste

7: Økonomi [JA]

8: Input fra gruppeleder [LD]

9: Feedback fra korpssrådsmødet

10: Byggeudvalg

11: Lisbjerghytteudvalg [OL]

12: Næste møde

13: Evt.

5: Konstituering

Bestyrelsen konstaterede den vedtagne konstituering fra grupperådsmødet.

Roller og ansvarsområder:

- Forperson: OL
- Kasserer: JA
- Medlemsansvarlig: AT
- Facebook og hjemmeside: JH
- Byggeudvalg: Peter, OL og SA
- Lisbjerghytteudvalg: Peter og OL
- Fundraising: LD
- Kontakt til Aarhus Kommune (tilskud mv.): JA

Ansvarsområderne er gældende fra dags dato. Eventuelle justeringer eller suppleringer af udvalg drøftes løbende efter behov.

6: Medlemsdatabase og Facebook [SA]

Status medlemstal:

Der blev delt et statusbillede på medlemstal pr. gren: Familiespejder onsdag 6, familiespejder søndag 17 (+ venteliste), mikro 31, mini 16, junior 23, trop 10.

Bestyrelsen drøftede, at billedet samlet set er stabilt, men at enkelte årgange kan blive skæve ift. størrelse og dynamik. AT og SA har aftalt et kort formøde inden næste bestyrelsesmøde, så bestyrelsen får en prognose for "rykker op/rykker ind"-situationen efter sommer.

Facebook/hjemmeside og kommunikation:

Bestyrelsen drøftede, at Facebook bruges mindre end tidligere, men at platformen fortsat dækker behovet for hurtige driftsbeskeder og billeddeling fra aktiviteter. JH overtager den praktiske vedligeholdelse af hjemmeside og Facebook i samarbejde med SA (overdragelse aftales).

7: Økonomi

Økonomien blev gennemgået på overordnet niveau grundet JA's fravær.

Der er modtaget tilsagn på 75.000 kr. fra Lions Club og 75.000 kr. fra Nordea-fonden, i alt 150.000 kr., til containerprojektet. Midlerne kommer ud over det tidligere godkendte tilskud fra Aarhus Kommune.

Bestyrelsen noterede, at finansieringen dermed er væsentligt styrket, og at næste skridt er igangsætning og disponering i henhold til bevillingsvilkår.

8: Input fra gruppeleder [LD]

LD gav en kort status på drift og kommende aktiviteter. Modellen med tydelige tovholdere og uddelegering fastholdes for at sikre en bæredygtig arbejdsfordeling.

Leder- og bemandingssituationen frem mod næste sæson blev drøftet. Direkte kontakt til forældre vurderes som mest effektiv ift. rekruttering af ledere.

Spejdernes Lejr (planlægning/tilmelding):

Der er høj tilslutning til deltagelse, hvilket giver både praktiske fordele og bedre mulighed for at løse fællesopgaver. Der blev noteret behov for at få styr på logistik (trailere/biler) samt en konkret

pakkeliste og ansvarsfordeling for fælles udstyr. LD følger op på kommende deadlines og melder evt. behov ind til bestyrelsen.

9: Feedback fra korpssrådsmødet

Punktet blev behandlet kort.

Der var ingen beslutningspunkter, som kræver bestyrelseshandling her og nu. Bestyrelsen noterede dog en generel udfordring med korpsets kommunikations-/medlemssystem ift. den daglige drift, og at dette kan bringes videre i divisions-/korpssregi via relevant kanal.

10: Byggeudvalg

Byggeudvalget orienterede om, at projektet nu skal skifte fra "fundraising/finansiering" til "gennemførelse".

Der blev drøftet mulighed for at løfte kvaliteten, hvis økonomien giver rum (fx bedre bålplads og mere gennemtænkt indretning), så resultatet bliver holdbart og brugbart i mange år.

Udvalget vender tilbage med en konkret opgaveplan (hvem gør hvad, i hvilken rækkefølge) samt en tidslinje, så bevillingsbetingelser overholdes.

11: Lisbjerghytteudvalg [OL]

Punktet blev ikke behandlet grundet OL's fravær.

14: Næste møde

- Forslag Mandag d. 13. april kl. 2000.
- Koldkilde 39, DK-8520 Lystrup. (Hos SA)

15: Evt.

IAB

Mødet afsluttet kl. 21:30